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P r o t o k ó ł    Nr   LXX/2023 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 24 sierpnia 2023 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 8.00, zakończono o godz. 8.30 

 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów, który otworzył obrady LXX Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów. 

Powitał: Pana Krzysztofa Kosińskiego – Prezydenta Miasta,  Zastępcę Prezydenta 

Miasta Panią Iwonę Kowalczuk,   Panią Ewę Szelugę – Skarbnika, Pana Łukasza 

Lewandowskiego – Prezesa TBS, Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz 

mieszkańców miasta, oglądających transmisję obrad. 

 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, stwierdził 

kworum radnych i prawomocność obrad.  

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 19 - nieobecni Radni Pani: Joanna Kiszkurno i 

Pan  Marcin Żebrowski  

                                                    

                                                                                          

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 
2. Ustalenie porządku obrad. 
 
3. Informacja o protokole z LXIX Sesji RM.  
 
4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności TBS sp. z o.o za 2022 rok - druk nr 1. 

6. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2023 r.- druk nr 2. 

 

7. Projekty uchwał. 

1) w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Ciechanów - druk nr 3; 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023 - druk nr 4; 

3) w sprawie przyjęcia Programu oddłużeniowego dla osób korzystających  
z lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej 
Ciechanów - druk nr 5; 
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4) w sprawie określenia lokalnych standardów urbanistycznych na terenie 
miasta Ciechanów - druk nr 6;  

5) w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 
Komitetu Rewitalizacji - druk nr 7; 

6) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Ciechanów do złożenia 
wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia projektu do realizacji  
pn. „Ciechanów – więcej zieleni i wody, mniej betonu”- druk nr 8; 

7) w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Miejskiej 
Ciechanów – druk nr 9; 

8) w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miejską 
Ciechanów oraz Miastem Silistra w Bułgarii – druk nr 10; 

9)  w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  
na okres powyżej 3 lat z dotychczasowym najemcą oraz wyrażenia zgody  
na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 
najmu – druk nr 11; 

10)  w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  
na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  
na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 
dzierżawy – druk nr 12; 

11)  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 13; 

12)  w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  
o kandydatach na ławników – druk nr 14; 

13)  w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników  
do sądów  powszechnych  – druk nr 15; 

14)  w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej Ciechanów  
– druk nr 16; 

15)  w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Ciechanowa – druk nr 17. 

 
8. Interpelacje.  

9. Wnioski Zarządów Osiedli.  

10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do Rady 

Miasta w okresie międzysesyjnym.  

11.  Zamknięcie obrad Sesji. 
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Głos zabrał Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński, który pokrótce przedstawił 

przebieg pracy zawodowej odchodzącej na emeryturę, Pani Elżbiety Szymanik – 

Kierownika USC. 

 

Pani Elżbieta Szymanik po  ponad 33 latach pracy w Urzędzie Miasta Ciechanów z 

dniem 28 sierpnia odejdzie na emeryturę. Kierownikiem Urzędu Stanu Cywilnego 

była od 2000 roku. Wcześniej dwukrotnie pełniła funkcję Sekretarza Miasta 

Ciechanów (w latach 1990-1994 i 1998-2000), kierowała też USC między 1994 a 

1998 rokiem.  

Z dniem 29 sierpnia kierownikiem Urzędu Stanu Cywilnego zostanie dotychczas 

pełniąca funkcję zastępcy – Pani Agnieszka Leśnik. 

 

Panowie: Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Leszczyński i Prezydent 
Miasta Krzysztof Kosiński podziękowali Pani Elżbiecie Szymanik za długoletnią 
nienaganną pracę w UM i życzyli powodzenia na kolejnym etapie 
pozazawodowego życia. 

Pani Elżbieta Szymanik, podziękowała za tak uroczyste pożegnanie i życzyła 
Radnym i pracownikom UM wielu sukcesów.  

 

Pkt. 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

Radni przyjęli zaproponowany porządek obrad bez uwag. 

 

 

Pkt. 3. Informacja o protokole LXIX Sesji Rady Miasta. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej 

sesji,  który w jego ocenie odzwierciedla  przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

 

Radni przyjęli protokół  bez uwag. 

 

 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński w formie 

pisemnej. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał o ewentualne uwagi lub pytania do tego materiału?  

Radni przyjęli informację bez uwag. 

 

Pkt. 5. Informacja o działalności TBS  sp. z o.o. za  2022 rok - druk Nr 1. 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja ta była szeroko omawiane na 

posiedzeniu połączonych  komisji RM. W posiedzeniu komisji brał udział Pan Łukasz 

Lewandowski– Prezes TBS, który na bieżąco odpowiadał na wszystkie zadane 

pytania. Niemniej jednak zapytał o uwagi do tych materiałów? 

 

Głos zabrał Pan Radny Michał Jeziółkowski, który podsumował działalność 

TBS i  podziękował  Panu Prezesowi   Łukaszowi Lewandowskiemu oraz jego 

pracownikom  za szczegółowe przygotowanie  sprawozdania z działalności TBS za 

2022 rok, i odniósł się do następujących kwestii: 

 

 nowych inwestycji związanych z budownictwem wielorodzinnym; 

 

 planowanych do budowy 100 mieszkań przy ul. Powstańców 

Wielkopolskich; 

 

• starań TBS o kredyty z BGK na budowę nowych mieszkań i 

dofinansowanie z KZN; 

 

• potrzeby bardzo wysokich nakładów na remonty mieszkań 

komunalnych i socjalnych; 

 zadłużenia w opłatach czynszowych; 

 

• bardzo zły stan techniczny mieszkań komunalnych i socjalnych, 

przekazywanych przez byłych mieszkańców do TBS. 

 

Na koniec wystąpienia, Pan Radny ponownie podziękował zarządowi  i 

pracownikom TBS za ogrom pracy i zaangażowanie w działalność spółki i 

pogratulował dobrych wyników. 

 

Głos zabrał Pan Łukasz Lewandowski– Prezes TBS, który podziękował za bardzo 

dobrą współpracę w radnymi i władzami miasta. Pan Prezes poinformował o 

rozpoczęciu w bieżącym roku budowy dwóch budynków wielorodzinnych.  

 

Pan Przewodniczący, także podziękował Prezesowi TBS za dobrą współpracę z 

Radą Miasta Ciechanów i zarządcami nieruchomości mieszkaniowych w 

Ciechanowie. 

 

Nikt więcej nie wypowiedział się w tej kwestii, informacja została przyjęta bez 

innych uwag. 

 

 

Pkt. 6. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2023 r.- druk nr 2. 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że ta informacja była szeroko omawiana na 

posiedzeniu połączonych  komisji RM. W posiedzeniu komisji brała udział skarbnik  

Pani Ewa Szeluga, która na bieżąco odpowiadała na wszystkie zadane pytania. 

Niemniej jednak zapytał o uwagi do tych materiałów? 

 

Nikt więcej w tej sprawie nie zabrał głosu 
 
Pkt. 7. Projekty uchwał 

 

1) w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Ciechanów - druk nr 3; 

Pan Przewodniczący zarządził reasumpcję głosowania spowodowaną 
nieprecyzyjną obsługą systemu do głosowania przez Panią Radną 
Agnieszkę Kuźma. 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 699/LXX/2023. 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023 - druk nr 4; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 700/LXX/2023. 

3) w sprawie przyjęcia Programu oddłużeniowego dla osób korzystających  
z lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej 
Ciechanów - druk nr 5; 

Uchwała 18 głosami za, 1 głosem przeciwnym i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 701/LXX/2023. 

4) w sprawie określenia lokalnych standardów urbanistycznych na terenie 
miasta Ciechanów - druk nr 6;  

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 702/LXX/2023. 

5) w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 
Komitetu Rewitalizacji - druk nr 7; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 703/LXX/2023. 

6) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Ciechanów do złożenia 
wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia projektu do realizacji  
pn. „Ciechanów – więcej zieleni i wody, mniej betonu”- druk nr 8; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 704/LXX/2023. 

7) w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Miejskiej 
Ciechanów – druk nr 9; 
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Głos zabrała Pani Radna Magdalena Grelik- Grodecka – 

Przewodnicząca Komisji SSiSO RM Ciechanów, która poinformowała 

że w dniu 22 sierpnia członkowie Komisji Spraw Społecznych i Spraw 

Obywatelskich uznali wniosek o nadanie Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Miejskiej Ciechanów panu Profesorowi Jerzemu Bralczykowi za 

zasadny.  

Wyniki głosowania: 

Głosów za 5; 

Głosów przeciw 0; 

Głosów wstrzymujących się 0; 

 

Pani Radna przestawiła sylwetkę kandydata do tytułu Honorowego 

Obywatela Miasta Ciechanów.   

„Profesor Jerzy Bralczyk, to znana w całej Polsce postać związana z 

Ciechanowem, osoba niezwykle ciepła i serdeczna, a nade wszystko 

skromna i pełna pasji. To człowiek wielce zasłużony dla kultury, wybitny 

językoznawca, autor wielu publikacji o charakterze poprawnościowym, 

niestrudzony propagator poprawności językowej i kultury słowa. Jego 

porady językowe są obecne również w radio, telewizji i internecie. 

Za swoją pracę otrzymał wiele nagród, wyróżnień i odznaczeń. 

Pan Profesor Jerzy Bralczyk, to przede wszystkim wielki autorytet, 

NAUCZYCIEL przez wielkie „N”, postać nietuzinkowa, fachowiec w swojej 

dziedzinie, językoznawca, który trudne specjalistyczne zagadnienia potrafi 

przekazać każdemu, bez wyjątku, w sposób zrozumiały i przystępny. Jego 

barwne opowieści o języku sprawiają, że każdy pragnie zagłębić się w 

polszczyznę, jej różnorodność i niepowtarzalność. Pasja z jaką mówi 

sprawia, że chce się nie tylko słuchać, ale przede wszystkim wcielać w 

życie porady Pana Profesora. Dlatego, jako nauczyciel, nauczyciel 

polonista, jestem  wdzięczna panu  profesorowi, że mogę przekazywać 

wraz z nim pasję do naszego języka swoim uczniom. Lekcja, podczas 

której czytamy lub słuchamy wypowiedzi pana profesora  nigdy nie jest 

nudna i zawsze wywołuje wśród uczniów żywe dyskusje a to przecież 

ważny aspekt naszego nauczycielskiego życia. 

Uważam, że w uznaniu jego zasług, za wkład w rozwój kultury, za 

niestrudzoną pracę na rzecz języka polskiego, a także za częste powroty 
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do ciechanowskich korzeni poprzez udział w wielu inicjatywach, Rada 

Miasta Ciechanów, powinna podjąć uchwałę jednogłośnie i nadać panu 

Jerzemu Bralczykowi Honorowe Obywatelstwo Gminy Miejskiej 

Ciechanów.” 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 705/LXX/2023. 

8) w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miejską 
Ciechanów oraz Miastem Silistra w Bułgarii – druk nr 10; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 706/LXX/2023. 

9)  w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  
na okres powyżej 3 lat z dotychczasowym najemcą oraz wyrażenia zgody  
na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 
najmu – druk nr 11; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 707/LXX/2023. 

10)  w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  
na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody  
na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 
dzierżawy – druk nr 12; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 708/LXX/2023. 

11)  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 13; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 709/LXX/2023. 

12)  w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  
o kandydatach na ławników – druk nr 14; 

Pan Przewodniczący RM poinformował, że  zespól powołany przez RM 
pod kierownictwem Radnej Pani Anny Smolińskiej, ocenił złożone przez 
kandydatów na ławników dokumenty pod względem spełnienia wymogów 
formalnych. Następnym krokiem proceduralnym jest zasięgnięcie 
informacji o kandydatach od KWP.  

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 710/LXX/2023. 

13)  w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników  
do sądów  powszechnych  – druk nr 15; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 711/LXX/2023. 
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14)  w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej Ciechanów  
– druk nr 16; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 712/LXX/2023. 

15)  w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Ciechanowa – druk nr 17. 

Pan Przewodniczący RM poinformował, skarga była rozpatrywana przez 
Komisję SWiP.  Komisja SWiP jednogłośnie rekomenduje RM uznanie 
skargi za bezzasadną.  

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 713/LXX/2023. 

 
 

Pkt.8. Interpelacje. 

 

Interpelacje złożył Pan Radny Jerzy Racki w sprawach: 

 wysokości środków wsparcia rządowego, które trafiły lub zostały 

przewidziane dla Gminy Miejskiej Ciechanów w latach 2019-2023;  

 wysokości wpływów podatków PIT, CIT oraz podatku od nieruchomości 

do budżetu miasta Ciechanów w okresie lat 2018-2023 z rozbiciem na 

poszczególne lata; 

 finansowania bezpośredniego lub pośredniego działań promocyjnych w 

mediach  (ile środków zostało wydanych na działania promocyjne w 

latach 2018-2023, zestawienie umów i zleceń dotyczących działań 

promocyjnych, podanie kosztów funkcjonowania Gazety Samorządu 

Miasta Ciechanów w latach 2018-2023. 

 

 

Pkt.9. Wnioski Zarządów Osiedli. 

 

Nikt w tym punkcie nie zabrał głosu. 

 

 

Pkt.10. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Nikt w tym punkcie nie zabrał głosu. 

 

 

Pkt.11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła  

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący RM poinformował, że  wszelka korespondencja, która 

wpłynęła do Rady Miasta za jego pośrednictwem, została przekazana do Radnych 

drogą elektroniczną.  
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Pkt.12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Leszczyński zamknął obrady LXX 

Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

 

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

    /-/Krzysztof Leszczyński 

 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 
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Sprawozdanie międzysesyjne 29.06.-23.08.2023 

 

Zakończono przebudowę ul. Asnyka   

Droga została przebudowana od skrzyżowania z ul. Sygietyńskiego do skrzyżowania  

z ul. Kargoszyńską. Zyskała nową nawierzchnię, powstało energooszczędne 

oświetlenie, chodniki, i zatoka autobusowa. Wybudowano 40 miejsc parkingowych 

(liczba miejsc, na których można zaparkować samochody została zwiększona  

w trakcie realizacji inwestycji, po pozytywnym rozpatrzeniu przez ratusz wniosków 

mieszkańców). Przebudowano kanalizację deszczową. Wykonano oznakowanie  

i zagospodarowanie zieleni przyległej do drogi. Dodatkowo, w ramach oddzielnego 

zadania, przebudowana została część kanalizacji sanitarnej na odcinku między 

ulicami Sygietyńskiego i Wyspiańskiego. Ostatnie odbiory miały miejsce 16 sierpnia. 

Z uwagi na opóźnienie firmy realizującej inwestycję miasto naliczyło kary umowne 

wykonawcy w kwocie 72.707,19 zł. Inwestycję współfinansowano  z udziałem 

środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

 

Zakończono przebudowę trzech ulic na os. „Słonecznym”  

Ul. Skłodowskiej-Curie, ul. Nizinna i ul. Zagrodowa mają już nowe nawierzchnie  

i chodniki. Powstała kanalizacja deszczowa, przebudowano sieci. 11 sierpnia 

przeprowadzono odbiór inwestycji.  Ku końcowi zmierzają prace w pozostałych 

drogach na os. „Słonecznym”. Na ul. Kruczej, Wrzosowej wraz z sięgaczami, 

Wędkarskiej i Spacerowej już wylano pierwsze warstwy asfaltu, a finalne powstaną  

w najbliższych tygodniach, przed jesienią. Wybudowano chodniki, powstała 

infrastruktura elektroenergetyczna, która umożliwi oświetlenie dróg. Następnie 

postawione będą słupy z lampami typu LED. W drugiej połowie lipca asfalt wylano na 

pierwszym odcinku ul. Ludowej (od ul. Kruczej do ul. Wrzosowej). Tam prace są 

realizowane etapowo, by zapewnić mieszkańcom dojazd do posesji. Odcinkami 

budowana jest kanalizacja deszczowa oraz chodniki. Inwestycje są realizowane  

z dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji 

Strategicznych.  

 

Postępuje budowa wiaduktu pieszo-rowerowego  

Obiekt powstaje nad torami między ul. Ceramiczną a ul. Skłodowskiej-Curie. Połączy 

dwie części osiedla. Wykonawca zakończył prace związane z montażem konstrukcji 

stalowej zadaszania wiaduktu. Kontynuowany jest montaż balustrad płyty wiaduktu  



11 
 

i klatek schodowych, wykonywane są prace malarskie oraz montowane są dźwigi 

osobowe.  

W najbliższych tygodniach wykonywane będzie oświetlenie, zagospodarowany 

zostanie teren przyziemia wiaduktu, zamontowane będzie pokrycie dachowe. 

 

Na „Podzamczu” trwa budowa trzech ulic 

Ul. Rycerska, ul. Kmicica i ul. Zagłoby zyskają nowe nawierzchnie i chodniki. Będą 

też oświetlone. W ul. Rycerskiej aktualnie prowadzone są roboty związane z budową 

kanalizacji deszczowej i energooszczędnego oświetlenia ulicznego, 

przebudowywane są kolizje sieci. Na ul. Zagłoby finalizowane są prace przy budowie 

kolektora kanalizacji deszczowej. Tam również powstaje oświetlenie. Kolejny etap 

robót obejmie ul. Kmicica, gdzie w pierwszej kolejności budowana będzie 

kanalizacja. 

 

Ruszyła modernizacja ul. Wiśniowej  

To kontynuacja prac związanych z modernizacją infrastruktury na osiedlu 

„Kwiatowe”.  

10 sierpnia rozpoczęły się prace. Droga będzie miała nową nawierzchnię. Zadanie 

obejmie też budowę kanalizacji deszczowej i oświetlenia. Na przeprowadzenie prac 

ratusz pozyskał dofinansowanie od samorządu Mazowsza. 

 

Nowa trasa rowerowa  

Rozpoczęła się budowa dwukierunkowej ścieżki dla rowerzystów. Powstanie między  

ul. Tatarską i kładką na rzece, prowadzącą w kierunku ul. Wyrzykowskiego. Remont 

przejdzie też istniejący tam chodnik. Prace trwają od 27 lipca.  

 

Parki kieszonkowe na ciechanowskich osiedlach  

Przy skrzyżowaniu ulic 11 Pułku Ułanów Legionowych i Pułtuskiej zakończono 

zagospodarowywanie terenu. Powstał tam mini park kieszonkowy. Wykonano alejki  

z mieszanki mineralnej, nasadzenia roślin ozdobnych, zamontowano pergolę oraz 

elementy małej architektury (ławki i kosze na odpady).    

 

Radarowe wyświetlacze prędkości w kolejnych lokalizacjach 

Urządzenia mierzące prędkość pojazdów (10 szt.) zamontowano w pięciu 

lokalizacjach:  
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ul. Armii Krajowej, ul. Bohaterów Września, ul. Senator Janiny Fetlińskiej,  

ul. Prymasa Tysiąclecia i ul. Orylskia. Wyświetlacze mają na celu zwrócenie uwagi 

kierowców na konieczność dostosowania prędkości jazdy do obowiązujących 

przepisów, szczególnie w miejscach, gdzie znajdują się przejścia dla pieszych.  

Na rozwój infrastruktury zwiększającej bezpieczeństwo miasto pozyskało ponad 200 

tys. zł dofinansowania ze środków Unii Europejskiej (Program Operacyjny 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014–2020). W ramach tej samej inwestycji przy 

Szkole Podstawowej nr 7 wcześniej powstało wyniesione skrzyżowanie. 

 

Wydział Inżynierii Miejskiej i Infrastruktury Drogowej 

 Prace drogowe prowadzono m.in. w ulicach: Św. Antoniego, Św. Floriana, 

odc.  

ul. Rzeczkowskiej, Kicińskiego, Partyzantów, Wiklinowej, Rozy Roboty, 

Szumnej, Ułańskiej, Bony, Reutta, Towarowej, Starowiejskiej, Kicińskiego, 

Szymanowskiego, Narutowicza, drodze wew. od ul. Granicznej do MP 8, 

drodze wew. od ul. Niechodzkiej), Krasińskiego (odc. od ul. Gostkowskiej), 

Husarskiej, Kosynierów,  Kolonia Niechodzka.  

 Wykonano cząstkowe remonty chodników w ulicach: Parkowej, Powstańców 

Wielkopolskich, Warszawskiej, Batalionów Chłopskich, Strażackiej,  

Wyrzykowskiego, Augustiańskiej, Starowiejskiej,  Orylskiej. 

 Na obszarze obejmującym część ulic na osiedlu „Płońska” (Św. Anny,  

Św. Floriana, Św. Stanisława Kostki, Św. Marii Magdaleny, Św. Marka, Św. 

Franciszka, Rzeczkowskiej, odc. M. Ranieckiej, Św. Rodziny,  Św. Antoniego, 

Św. Jadwigi, Św. Mateusza, Św. Krzysztofa) wprowadzono ograniczenie 

prędkości do 30 km/h i ograniczenie ruchu samochodów ciężarowych. 

 Na ul. Wyzwolenia (odc. od  ul. Świętochowskiego do ul. Spółdzielczej) 

ograniczono prędkość pojazdów, na ul. Andersa (odc. od ul. Księcia Konrada 

II do końca zabudowy jednorodzinnej) zamontowano znak zakazu wjazdu aut 

ciężarowych.  

Na ul. Witosa zamontowano lustro drogowe. 

 Zrealizowano przeglądy eksploatacyjne oraz czyszczenie 32 separatorów 

substancji ropopochodnych, wymieniono 3 filtry. Wykonano remonty na sieci 

kanalizacji deszczowej w ul. Kicińskiego, ul. Mleczarskiej i  ul. Zamkowej. 

 Podpisano umowy na: zakup i dostawę 55 sztuk koszy na śmieci z klapą 

wrzutową, zakup i dostawę wyposażenia do izolatorium Ostoi Mruczków 
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(projekt w ramach Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego) oraz na 

sprzedaż energii elektrycznej na potrzeby oświetlenia ulicznego na terenie 

Ciechanowa. 

 

 

Rozpoczął się remont Hotelu Olimpijskiego 

Hotel zarządzany przez MOSiR przechodzi pierwszy od ponad 30 lat gruntowny 

remont. Prace rozpoczęły się 31 lipca. Zmieni się wygląd zewnętrzny obiektu, 

wykonany będzie remont balkonów i schodów wejściowych, na nową wymieniona 

zostanie stolarka okienna i drzwiowa. Docieplone będą ściany. Wykonanie 

termomodernizacji pozwoli zmniejszyć koszty utrzymania hotelu, którego łączna 

powierzchnia użytkowa to 2,5 tys. m². Odświeżone będą pokoje hotelowe oraz części 

wspólne. Budynek zostanie dostosowany do potrzeb osób z niepełnosprawnościami. 

Inwestycja umożliwi dostosowanie budynku do wymagań bezpieczeństwa 

pożarowego.  

 

Wymiana nawierzchni w hali sportowo-widowiskowej 

Prace rozpoczęto 7 sierpnia. Ogólnodostępna hala do gier zespołowych przy  

ul. 17 Stycznia przejdzie pierwszą od powstania obiektu modernizację. Wysłużona, 

drewniana podłoga o powierzchni 1,4 tys. m2 zostanie wymieniona na nową wraz  

z podbudową. Ułożona będzie równa nawierzchnia syntetyczna o grubości ponad  

9 mm, posiadająca międzynarodowy certyfikat. Całkowita wartość zadania to blisko 

700 tys. zł. Dofinansowanie w ramach programu „Sportowa Polska” wynosi 277 400 

zł. Pozostałe koszty realizacji inwestycji miasto pokrywa z własnego budżetu. Na ten 

rok zaplanowano również remont elewacji budynku. 

 

Budowa obiektu zaplecza sportowego na stadionie 

Przy stadionie miejskim powstał nowy budynek, który pomieści zaplecze sanitarno-

sportowe i techniczne. Rozpoczął się ostatni etap prac związany z jego 

wyposażeniem.  

Na parterze znajdują się 4 szatnie, pokoje dla trenerów, zaplecze sanitarne oraz 

siłownia. Na pierwszym piętrze zlokalizowano nowe biura i salę konferencyjną dla 

celów obsługi zawodów. Obiekt w całości zostanie dostosowany do potrzeb osób  

z niepełnosprawnościami. Ratusz na realizację inwestycji przeznaczył 7,6 mln zł,  

z czego 2,5 mln zł władze miasta pozyskały z programu „Sportowa Polska”. 
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Rozbudowa sieci ścieżek na „Krubinie” 

Rekreacyjny obszar wokół zbiornika wodnego zyska nowe ścieżki dla spacerowiczów  

i rowerzystów. Istniejąca już pętla wokół głównego zbiornika głównego, sięgająca do 

dwóch sąsiadujących oczek wodnych będzie rozbudowana w stronę ul. Dobrej. 240 

mb tras zostanie wykonanych z naturalnych kruszyw. 21 sierpnia rozpoczęła się 

realizacja projektu, który wybrali mieszkańcy głosując w tym roku w ramach 

Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego. Będzie to już szósty etap rewitalizacji 

obszaru w pobliżu miejskiego kąpieliska.  

 

Oświetlenie terenu rekreacyjnego na osiedlu „Kwiatowym” 

Przy ulicy Wesołej, gdzie tej wiosny wybudowano skatepark-minirampę i doposażono 

istniejący obok plac zabaw powstało oświetlenie. Na terenie do rekreacji dla dzieci  

i młodzieży stanęły trzy energooszczędne lampy solarne. Projekt zrealizowano  

w ramach Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego.  

 

Boisko na „Bielinie” z nową nawierzchnią 

W ramach tegorocznego Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego miasto 

zrealizowało prace związane z rozwojem infrastruktury sportowej i rekreacyjnej. 

Boisko do koszykówki na „Bielinie” wyposażono w nowoczesną nawierzchnię  

z polipropylenu. Dodatkowo zamontowano piłkochwyty, które zapobiegną 

przedostawaniu się piłek do gry na pobliską drogę.  

 

Zabytkowy młyn w rewitalizacji 

W istniejącej, zabytkowej części młyna już zdemontowano wszystkie stropy. W ich 

miejsce wykonana będzie nowa, bezpieczna konstrukcja. Wykonano słupy na 

poziomie parteru oraz konstrukcję żelbetową parteru. W najbliższym czasie 

wykonawca przystąpi do realizacji prac związanych z wykonaniem stropu piętra. 

Rewitalizacja jest przeprowadzona zgodnie z zaleceniami konserwatora. Już 

zdemontowane pokrycie dachu będzie w całości wymienione na nowe. 

Zdemontowane zostały też drewniane elementy konstrukcji, które poddane zostaną 

konserwacji. Renowację przechodzi ceglana elewacja. Obok zabytku powstaje nowy 

obiekt. Wykop już zalano betonem, wykonano prace izolacyjne przeciwwilgociowe 

oraz cieplne ścian fundamentowych. Wykonano zbrojenie oraz betonowanie ścian 

fundamentowych zewnętrznych. W najbliższych tygodniach planowane jest 
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wykonywanie prac związanych z wykonaniem stropu. 

 

Budowa „Zielonego Targu” 

Budowa przy ul. Płońskiej rozpoczęła się w marcu. Inwestycja ma zostać oddana do 

użytkowania w połowie przyszłego roku. Prace postępują bardzo sprawnie.  

W ostatnich tygodniach wykonano ściany konstrukcyjne nowego budynku, który 

stanie w centralnej części placu, stropy nad poziomem parteru, słupy 

architektoniczne jego dziedzińca, izolacje termiczne ław fundamentowych  

i podposadzkowe instalacje sanitarne. Obecnie trwają prace związane  

z wykonywaniem zewnętrznych sieci sanitarnych, ścian działowych parteru, instalacji 

elektrycznej i systemu wentylacji. 

 

Wydłużenie terminu rewitalizacji budynku przy ul. Fabrycznej 2 

Zadanie realizuje wyłoniona w drodze postępowania przetargowego firma Doken 

System Sp. z o.o. Wykonawca, jak wielu innych przedsiębiorców w kraju, znalazł się 

w trudnej sytuacji finansowej, m.in. na skutek wysokiej inflacji w 2022 i 2023 r., w tym 

wzrostu kosztów materiałów budowlanych oraz kosztów pracy. Umowa na realizację 

inwestycji została podpisana 9 listopada 2021 r., czyli przed rosyjską agresją wobec 

Ukrainy. Przedsiębiorstwo jest obecnie w trakcie postępowania restrukturyzacyjnego 

i jednocześnie wystąpiło do Urzędu Miasta z wnioskiem o wydłużenie terminu 

zakończenia inwestycji. Miasto razem z wykonawcą wypracowało rozwiązanie, które 

powinno umożliwić pomyślne sfinalizowanie wszystkich prac. Z uwagi na stopień 

zaawansowania robót nie zostały one wstrzymane, ale zmieniono termin ich 

zakończenia, do końca października. Do tej pory przeprowadzono roboty 

rozbiórkowe, wykonano ocieplenia fundamentów, nowy strop między kondygnacją 

parteru i I piętra, schody wewnątrz budynku, szyb windowy, roboty murarskie oraz 

tynkarskie, przyłącza kanalizacji sanitarnej i deszczowej. Powstała też kotłownia  

z nowym źródłem ciepła. Ponadto, usunięto stare tynki, zamontowano stolarkę 

okienną oraz drzwiową zewnętrzną, a także wykonano nowe pokrycie dachowe oraz 

zamontowano okiennice. Finalizowane są prace przy renowacji ceglanej elewacji, 

która wcześniej poddana została czyszczeniu. 

 

Budowa kolumbarium 

PUK rozpoczął budowę kolumbarium na cmentarzu komunalnym. powstaje za 

budynkiem administracji cmentarza przy ul. Gostkowskiej w obszarze, na którym 
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aktualnie nie ma grobów. Pierwsze moduły, jakie powstaną w ramach tego etapu 

prac pomieszczą 180 nisz, każda na maksymalnie 4 urny. Docelowo kolumbarium na 

miejskiej nekropolii tworzyło będzie 8 zestawów modułów mieszczących 2 880 urn. 

Sprzedażą miejsc pochówków urnowych w kolumbarium zajmie się Przedsiębiorstwo 

Usług Komunalnych Sp. z o. o.  

 

Zieleń miejska i gospodarka odpadami  

 13 lipca podpisano umowę na zadanie pn. „Demontaż, usuwanie  

i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest terenu miasta 

Ciechanowa". Wartość umowy to 71 tys. zł. Na realizację zadania ratusz 

pozyskał dofinansowanie z WFOŚiGW w Warszawie (20 tys. zł). Usuniętych  

i unieszkodliwionych zostanie 100 ton wyrobów zawierających azbest. 

Mieszkańcy mogli składać wnioski do 19 maja. Złożono 52 wnioski, wszystkie 

zakwalifikowano do realizacji. 

 1 lipca systemem indywidualnej segregacji odpadów objęto mieszkańców 

nieruchomości położonej przy ul. 11 PUL 16 (30 gospodarstw domowych). 

 W sierpniu na wszystkich kasztanowcach (300 drzew) wymieniono pułapki 

feromonowe, które chronią przed szrotówkiem.  

 

Lepsze warunki bytowania psów w schronisku 

W minionych tygodniach gruntowną przebudowę przeszły cztery sektory schroniska, 

dzięki czemu dostosowano wymiary boksów do norm oraz zapewniono zwierzętom 

znacznie więcej przestrzeni. Wybudowano wybieg dla psów, na nowe, podwyższone 

wymieniono ogrodzenie. 

W schronisku zatrudniono drugiego technika weterynarii, dzięki czemu możliwe 

będzie pełnienie dyżuru weterynaryjnego 7 dni w tygodniu. Przeprowadzono zabieg 

sterylizacji wszystkich suk, a obecnie trwa kastracyja psów. Podpisano umowy  

z niezależnymi wolontariuszami. Na terenie schroniska trwa też budowa nowego 

budynku o powierzchni ponad 200 m2, w którym znajdzie się m.in. zaplecze 

weterynaryjne i socjalne.  

 

Bezpłatne zabiegi dla zwierząt 

Miasto wesprze opiekunów psów i kotów finansując koszty kastracji i czipowania 

zwierząt. Bezpłatne zabiegi dla pupili właścicielskich będzie można wykonać  

w gabinecie weterynaryjnym na terenie Ciechanowa. 17 sierpnia rozpoczął się nabór 
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wniosków zainteresowanych właścicieli. 

 

Nowości w miejskich parkach 

 Ozdoby z roślin w Parku im. M. Konopnickiej – nowe rzeźby wykonane  

z kwiatów są elementem zwiększania atrakcyjności tego miejsca,  

z uwzględnieniem twórczości patronki parku, poetki związanej  

z Ciechanowem.  

 Rzeźba od Miasta Chmielnicki stanęła w Miejskim Parku Ojców  

im. W. Pikusa. Jej autorem jest Wołodymyr Żyrbycki. Została podarowana 

mieszkańcom Ciechanowa przez delegację partnerskiego miasta z Ukrainy z 

okazji rocznicy podpisania porozumienia o kontynuacji partnerstwa między 

miastami. 

 

Debata na temat placu Jana Pawła II 

10 lipca w auli Państwowej Uczelni Zawodowej  odbyła się debata z udziałem 

mieszkańców, zaproszonych gości i przedstawicieli samorządu na temat przyszłości 

placu Jana Pawła II. To część procesu konsultacyjnego, który ratusz prowadzi z 

mieszkańcami od lutego tego roku. Wydłużono termin prowadzenia konsultacji. Do 

30 września ciechanowianie mogą wyrazić swoją opinię na temat zwycięskiej 

koncepcji urbanistyczno-architektonicznej, która zakłada rozebranie części istniejącej 

nawierzchni w centrum miasta i zastąpienie jej roślinnością. 

 

Seniorzy rozwijają Eko Farmę  

Projekt jest realizowany na terenie Ciechanowskiego Ośrodka Edukacji Kulturalnej 

STUDIO Eko Farmę uprawiają członkowie Klubu Seniora STUDIO.  

W przedsięwzięcie włączyły się też osoby 60+ zrzeszone przy regionalnym oddziale 

Polskiego Czerwonego Krzyża, wolontariusze mający doświadczenie w tworzeniu 

farm oraz zainteresowani mieszkańcy miasta. Podobnie jak w latach ubiegłych farma 

jest rozwijana. W tym roku zakupiono nowe wyposażenie, m.in. donice, narzędzia, 

ziemię, sadzonki, nasiona, ogrzewacz ogrodowy i grill.  

 

Plenerowe imprezy 

 Piknik seniorów w Ogrodzie Społecznym – odbył się 31 lipca w Miejskim 

Parku Ojców im. W. Pikusa. Uczestniczyli w nim członkowie stowarzyszeń 

senioralnych, w tym: Stowarzyszenie Uniwersytetu Trzeciego Wieku, Koło 



18 
 

Seniorów Kamienicy W18, Klub Seniora „Studio”, a także Ciechanowska Rada 

Seniorów, Dzienny Dom Senior+ i podopieczni Środowiskowego Domu 

Samopomocy Typu A i B. Także uczniowie pobliskiej Szkoły Podstawowej  

nr 1 opiekują się warzywami oraz ziołami.  

 Piknik rowerowy w Miejskim Parku Jeziorko – m.in. rajd pętlą miejską  

i atrakcje dla dzieci zorganizowano 13 sierpnia.. Miasto przekazało do 

rozlosowania rower. Przy wsparciu ratusza wydarzenie zorganizowały: 

Stowarzyszenie Pro4Fun, Stowarzyszenie Tęczowy Świat, Towarzystwo Walki 

z Kalectwem, Asfaltlove Dziki. Partnerami wydarzenia zostali: WORD, MOSiR 

i COEK. 

 Jubileusz ROD – 8 lipca 55-lecie istnienia obchodził Rodzinny Ogród 

Działkowy „Nad Łydynią”. Jubileuszowe spotkanie było okazją  

do podsumowania działalności, wręczenia odznaczeń i podziękowań. 

 Piknik średniowieczny – 6 lipca przy COEK Studio można było zobaczyć 

średniowieczne stoiska, pokazy walk i łucznictwa, wziąć udział w warsztatach 

rzemiosła. Na scenie wystąpił węgierski zespół muzyczny. 

 Koncerty na deptaku – 1 i 22 lipca oraz 5 i 12 sierpnia w ramach projektu 

„Sentymentalna podróż muzyczna” mieszkańcy mogli wysłuchać koncertów 

organizowanych przy Kamienicy W18. 

 3-dniowy festiwal teatralny – trwał w Ciechanowie od 18 do 20 sierpnia. W 

ramach projektu „Otwórz się na teatr!” na terenie Parku Nauki Torus, przy 

COEK Studio i na placu Jana Pawła II wystawiono sześć plenerowych 

spektakli. Pomysł na zorganizowanie tego przedsięwzięcia w Ciechanowie 

zyskał poparcie mieszkańców województwa w głosowaniu w ramach Budżetu 

Obywatelskiego Mazowsza. Zadanie sfinansowano ze środków Samorządu 

Województwa Mazowieckiego. 

 „Zamkowe podróże w czasie” –  miasto wsparło finansowo organizację cyklu 

imprez przygotowywanych dla mieszkańców i turystów przez Muzeum 

Szlachty Mazowieckiej w okresie wakacji. Wydarzenia odbyły się w wybrane 

weekendy lipca i sierpnia. 

 

Obchody rocznic 

 Rocznica Powstania Warszawskiego – 1 sierpnia w godzinę „W” w mieście 

zawyły syreny alarmowe. Pod pomnikiem Powstańców Warszawskich odbyły 

się uroczystości, delegacje złożyły kwiaty, wartę honorową pełnili żołnierze 5. 
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MBOT oraz kadeci I LO PUL. W uroczystościach udział wzięli ciechanowscy 

motocykliści i kibice. Organizatorami obchodów byli Światowy Związek 

Żołnierzy Armii Krajowej Obwód w Ciechanowie i Prezydent Miasta 

Ciechanów. Oprawę muzyczną zapewniła Miejska Orkiestra Dęta. 

 Święto Wojska Polskiego –  15 sierpnia miasto uczciło pamięć żołnierzy, 

którzy walczyli o wolność Ojczyzny. Pod pomnikiem na ul. Armii Krajowej 

kwiaty złożyli przedstawiciele Rady Miasta Ciechanów. Wartę honorową pełnili 

uczniowie I Liceum Ogólnokształcącego PUL w Ciechanowie. 

 Koncert solistów operowych w Ciechanowie – 21 sierpnia w hali przy  

ul. Kraszewskiego zainaugurowano serię koncertów z okazji obchodów 25-

lecia Samorządu Województwa Mazowieckiego. Wydarzenie zorganizowała 

we współpracy z miastem Warszawska Opera Kameralna. Zadanie publiczne 

zostało dofinansowane z budżetu Województwa Mazowieckiego. 

 

Wojskowa przysięga  

9 lipca na placu Jana Pawła II nowi żołnierze 5. Mazowieckiej Brygady Obrony 

Terytorialnej złożyli przysięgę. Po defiladzie pododdziałów Brygady na błoniach 

Zamku Książąt Mazowieckich odbył się piknik militarny.  

 

„Mały Ciechanów” w Bułgarii  

Reprezentacja Ciechanowa wystąpiła podczas XXV International Children's Dance 

Festival "Tomorrow's peace begins with today's friendship". Młodzi artyści wżęli 

udział w spotkaniu młodzieży w Silistrze. To miasto partnerskie Chmielnickiego na 

Ukrainie, z którym od kilku lat współpracuje również Ciechanów. Wyjazd dzieci  

dofinansował ratusz. 

 

Wypoczynek letni dzieci i młodzieży 

Ratusz dofinansował wypoczynek letni młodych ciechanowian, organizowany  

w ramach konkursów ofert dla organizacji pozarządowych. Ognisko Pracy 

Pozaszkolnej Towarzystwa Przyjaciół Dzieci i Oddział Regionalny Polskiego 

Czerwonego Krzyża Ciechanów zorganizowały wakacyjne półkolonie. Zajęcia 

sportowe w formule półkolonii, m.in. przy wykorzystaniu kompleksu przy SP7 i boisk 

przy SP6 przeprowadziła Akademia Piłkarska Ciechanów, zajęcia na pływalni 

realizowała Fundacja Bo Jesteś Najważniejszy. Z dofinansowań skorzystali też 

podopieczni Stowarzyszenia na Rzecz Bezpieczeństwa Osobistego oraz Krzewienia 
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Kultury Fizycznej KRAVER. Na obozy wyjazdowe dzieci i młodzież zabrali: 

Ciechanowski Klub Sportów Walki Szwejkowski & Reduch, Akademia Piłki Ręcznej 

Juranda, Ludowy Klub Sportowy Matsogi Ciechanów.  

 

Półkolonie w Parku Nauki Torus 

Park Nauki Torus zorganizował półkolonie dla ponad 80 dzieci. Przygotowano sześć 

turnusów zajęć, w tym warsztaty, doświadczenia, ale też zajęcia ruchowe  

z wykorzystaniem miejskiej infrastruktury sportowej i rekreacyjnej.   

 

Wakacyjne remonty w miejskich szkołach i przedszkolach 

W SP 1 wyremontowana została sala komputerowa, w SP 5 w ramach 

Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego w nowe elementy zabawowe 

doposażono plac zabaw. Wymieniany jest tam również pion kanalizacji sanitarnej.  

W SP 6 odświeżono część elewacji budynku, w SP 7 w ramach CBO zakupiono 

sprzęt multimedialny oraz elementy wyposażenia pracowni i świetlic (m.in. projektory 

z ekranami, laptopy i myszki, sprzęt audio wykorzystywany na lekcjach muzyki, 

odczynniki laboratoryjne, zestawy do prowadzenia doświadczeń, roboty edukacyjne, 

tablety), szkoła wzbogaciła się o nowe ławki, doposażono salę sensoryczną,  

i kuchnię (zakup pieca konwekcyjnego), wykonano częściowy remont korytarza.  

W MP 1 w ramach projektu „Eko-Przedszkolaki”, który zwyciężył w budżecie 

obywatelskim zamontowano stację meteorologiczną, stoły z ławkami, doposażono 

plac zabaw, malowane są szatnie i sala zabaw. W MP 2 w ramach realizacji CBO 

utworzono ogródki dla dzieci. Przy MP 8 wymieniane jest ogrodzenie (projekt  

w ramach CBO), w trakcie remontu jest łazienka. 

Łączna suma wszystkich zadań realizowanych w miejskich szkołach i przedszkolach 

to ponad 468 tys. zł i jest finansowana wyłącznie przez budżet miasta. 

 

Miasto pozyskało ponad 450 tys. zł z UE dla szkół 

W ramach trzeciej edycji projektu „Ciechanów miastem nowoczesnej edukacji”  

w miejskich szkołach podstawowych zorganizowane będą zajęcia rozwijające wiedzę 

i umiejętności, wyrównujące, dla uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, 

w tym dla tych z niepełnosprawnościami. Przeszkoleni zostaną nauczyciele, a do 

placówek trafią monitory interaktywne. Na realizację zadania władze miasta 

pozyskały fundusze z UE. Wartość całego projektu wynosi 504 030,87 zł, z czego 

przyznane dofinansowanie ze środków europejskich to aż 452 862,87 zł, co stanowi 
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89,85% wartości całego zadania. Wkład miasta będzie niepieniężny. 

 

Miejska Biblioteka Publiczna 

 W czasie wakacji miejska biblioteka organizowała we wszystkich swoich 

placówkach zajęcia dla dzieci. W Krzywej Hali przez całe wakacje działa 

plenerowa czytelnia.  

 Rozpoczął się remont Filii nr 1 przy ul. Kicińskiego (osiedle „Kargoszyn”). 

Modernizację przejdą: pomieszczenie socjalne, korytarz oraz pomieszczenia 

czytelni a także łazienka, zaplecze administracyjne i wiatrołap. W ramach 

zamówienia zostaną wymienione istniejące drzwi wejściowe, przebudowany 

wiatrołap i wykonane sufity podwieszane. Na ścianach zostanie położona 

gładź gipsowa i wykonane malowanie.  Stara wykładzina podłogowa będzie 

zastąpiona panelami winylowymi a istniejące oświetlenie  wymienione na 

energooszczędne ledowe. W celu zmniejszenia wydatków na energię 

elektryczną, w związku z pełnieniem nowej funkcji integracyjno-kulturalnej 

planuje się także montaż instalacji fotowoltaicznej na dachu budynku 

Park Nauki Torus z tytułem „Cud Polski 2023"  

Wybudowany przez miasto przy zrewitalizowanej wieży ciśnień park nauki został 

laureatem plebiscytu National Geographic Traveler na najciekawsze miejsca  

w Polsce. W głosowaniu wzięło udział ponad 123 tys. osób. To uznanie dla blisko 4-

letniej działalności miejskiej jednostki, z której oferty skorzystało już ponad 65 tys. 

osób.  

Konsultacje programu współpracy z NGO 

Ratusz zachęca organizacje pozarządowe do współtworzenia programu współpracy 

miasta z NGO na 2024 rok. Program umożliwia m.in. wsparcie wybranych zadań na 

rzecz mieszkańców z zakresu: edukacji, kultury, sportu, zdrowia, pomocy społecznej, 

ekologii czy ochrony zwierząt. Każda z organizacji pozarządowych, która działa na 

terenie Miasta Ciechanów (jak również podmioty, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie) może złożyć w formie pisemnej konkretne propozycje zapisów do 

programu współpracy miasta z NGO na nadchodzący rok. Wnioski można składać 

pisemnie od 7 sierpnia do 15 września 2023 r.: 

 

 

/-/Krzysztof Kosiński 

Prezydent Miasta Ciechanów 
































